

The logo for JouMon Plastic Mold, featuring the word "JouMon" in a bold, yellow, sans-serif font, with "Plastic Mold" in a smaller, white, sans-serif font underneath. The background of the top section of the page is a dark blue-tinted photograph of a busy industrial factory floor with workers and machinery.

JouMon

Plastic Mold

Greetings!

We are a professional plastic mold manufacturer based in New Taipei City. With extensive experience in handling export orders, we have successfully managed various complex projects in the industry.

Our dedication to quality and innovation enables us to efficiently and precisely tackle intricate tasks. At our core, we take pride in delivering high-quality products that cater to the diverse needs of our clients.

Apart from our proficiency in plastic mold manufacturing, we prioritize providing excellent customer service and fostering long-term partnerships. Understanding the significance of meeting deadlines and maintaining transparent communication throughout the production process, we ensure a seamless experience for our clients.

We believe our capabilities align closely with your requirements and are excited about the possibility of collaborating with you. Thank you for considering JouMon for your plastic mold needs. We eagerly anticipate the opportunity to work together and contribute to the success of your projects.

Warm regards,

Sincerely,

JouMon

Production Department Manager

玖孟企業有限公司

專業於塑膠鋼模

您好，

我們是一家位於新北市的專業塑膠模具製造商。我們在處理出口訂單方面擁有豐富的經驗，成功管理了行業中的各種複雜項目。

我們對質量和創新的承諾使我們能夠高效而精確地處理複雜的任務。作為一家公司，我們以提供滿足客戶多樣化需求的高品質產品為榮。

除了我們在塑膠模具製造方面的專業知識外，我們還專注於提供優質的客戶服務和建立長期合作關係。我們了解及時交貨和在整個生產過程中保持透明溝通的重要性，確保為客戶提供無縫體驗。

我們相信我們的能力與您的要求密切相關，並對與您合作的可能性感到興奮。感謝您考慮 *JouMon* 的塑膠模具需求。我們熱切期待著與您合作，為您的項目成功做出貢獻。

敬祝安康，

真誠地，

JouMon

生產部經理

